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OHLÉDNUTÍ ZA NEJDECKOU POUTÍ

Třetí červnová sobota se už tradičně 
v Nejdku nesla v pouťovém duchu. S obava-
mi jsme očekávali, jaké počasí nám přinese. 
Předpovědi nevěstily nic dobrého, ale naštěs-
tí se nenaplnily. Po vlažném ránu jsme se pře-
houpli do krásného a slunečného odpoledne  
a počasí vydrželo až do nočních hodin. 

V deset hodin už tradičně zahájil pouť sta-
rosta města Ing. Lubomír Vítek spolu s vedoucí 
Odboru kultury Ing. Ditou Míkovou a po nich 
nastoupily na pódium děti ze Základní umě-
lecké školy v Nejdku. Ty jsou již řadu let vždy 
těmi prvními účinkujícími na nejdecké pouti. 
Předvedly nám, co všechno se za další rok 
v umělecké škole pod vedením zkušených pe-
dagogů naučily. Programem nás po celý den 
provázela Ing. Viktória Demčáková, která má 
s moderováním kulturních akcí bohaté zku-
šenosti. Pevně věřím, že to bylo pro všechny 
příjemné zpestření a oživení. Před polednem 
dostaly prostor na nejdeckém podiu Stařenky 
- kdysi Schovanky. Folková kapela, která však 

ve svém repertoáru zabrousí i do country či 
bluegrassu, nezklamala. Svým vtipem, hu-
morem a skvělou muzikou naladily příjemně 
návštěvníky poutě. Tradicí se pomalu stává 
i vystoupení dětí z kroužku aerobicu pod ve-
dením Ing. Soni Tauškové. Když použiji slovní 
spojení zpívající právník, všem bude jasné, kdo 
vystupoval dále - JUDr. Ivo Jahelka se svými 
vtipnými texty inspirovanými právnickými kau-
zami pobavil a všichni mohli v dobré náladě 
setrvat i nadále. O skvělou náladu se nám 
postaral Ivan Mládek se svým Banjo Bandem 
- náměstím zněly tóny chronicky známých 
hitů, jako je Jožin z bažin, Včera večer u sila, 
Prachovské skály a řada dalších. Večer potom 
patřil mladým slovenským interpretům, jejichž 
tváře i hlasy známe z pěvecké talentové sou-
těže. Mira Šmajdu s kapelou Terrapie vystřídal 
Martin Harich. To už se nad nejdeckým ná-
městím setmělo. Rozloučili jsme až po půlnoci 
známými hity rockové legendy ZZ Top, které 
nám zahrála revivalová kapela z Brna. 

Po celý den byl pro děti připraven dětský 
koutek se skluzavkou, malováním na obličej, 
kouzelnickými a divadelními vstupy. V pro-
storu náměstí se mohly děti vyfotit s mas-
koty Elsou, Annou či Olafem z pohádky 
Ledové království. Na prostranství u kostela 
sv. Martina zase nechyběly kolotoče a pou-
ťové atrakce. Stánky lemovaly celé náměstí 
od základní školy až po muzeum, a kdo chtěl, 
mohl se potěšit nejen tradičními pouťovými 
pochoutkami. 

Samozřejmě se pořádání tak velké akce 
neobejde bez pomoci a spolupráce. Rády 
bychom za Odbor kultury poděkovaly pře-
devším strážníkům Městské policie v Nejdku, 
policistům státní policie, hasičům Nejdek, ve-
dení, učitelkám i družinářkám ze ZŠ na ná-
městí Karla IV. za vstřícnost a zapůjčení 
prostor a v neposlední řadě firmě AVE a za-
městnancům Odboru investic a správy ma-
jetku města. 

Pavlína Schwarzová

Ivan Mládek Foto: OK
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OHLÉDNUTÍ ZA NEJDECKOU POUTÍ

Ing. Lubomír Vítek zahajuje nejdeckou pouť Vystoupení žáků ZUŠ Nejdek 

Stařenky - Schovanky Kroužek aerobicu 

Návštěvníci poutě zaplnili náměstí Miro Šmajda 

Martin Harich ZZ Top Revival Fota: Ing. Dita Míková, Radka Jelínková
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Investiční akce - léto 2017

Splatnost poplatků
Sdělujeme občanům, že místní poplatek za vývoz komunálního odpadu a místního poplatku ze psů za rok 2017 je splatný do 31. 10. 2017.

Odbor ekonomický

Vítání občánků
Dne 2. června se konalo již dru-

hé vítání občánků v letošním roce. 
Děti z Mateřské školy Lipová před-
nesly básničku a předaly maminkám 
za město Nejdek kytičku. Po slav-
nostním přivítání a podepsání rodi-
čů do kroniky byla rodičům předána 
z rukou paní místostarostky Ludmily 
Vocelkové a vedoucí Odboru sociál-
ních věcí a školství Ing. Soni Tauškové 
pamětní knížka a plyšová hračka. 
Rodičům touto cestou ještě jednou 
blahopřejeme a malým občánkům 
přejeme do života jen to nejlepší.

Bc. Šárka Skořepová, 
matrikářka

V průběhu léta čeká město Nejdek hned 
několik investičních akcí.

Za zmínku stojí například rekonstruk-
ce kuchyně v Mateřské škole Závodu 
míru. Proběhne komplexní rekonstrukce 
a změna dispozic vč. řešení vybavení ku-
chyně. Kuchařky se mohou těšit na zcela 
novou kuchyň vyhovující dnešním nor-
mám, a především na konvektomat, který 
jim ulehčí mnoho práce a zvýší kvalitu při-
pravovaných pokrmů pro děti. Vzhledem 
k rozsahu prací bude školka uzavřena 
v průběhu celých letních prázdnin, tj. 
celý červenec a srpen. Tímto prosíme 
rodiče dětí, které navštěvují tuto školku, 
o shovívavost.

Dále město Nejdek vybuduje chodník 
ve Fojtově. Jeho výstavba se uskuteč-
ní v rámci rekonstrukce silnice - průtah 
Fojtov, jež je investičním záměrem kraj-
ské správy a Údržby silnic Karlovarského 
kraje. Předpokládaná realizace chodníku 

je v době od července do října. Na chod-
ník ve Fojtově město žádalo o dotaci ze 
Státního fondu dopravní infrastruktury. 

Během letních měsíců se také uskuteč-
ní realizace přechodu pro chodce z na-
dačního příspěvku Nadace ČEZ, grantové 
řízení oranžový přechod, u základní školy 
na náměstí Karla. IV. Vznikne nové vodo-
rovné dopravní značení a instalují se dva 
nové sloupy oranžové barvy speciálního 
veřejného osvětlení s výrazným nasvětle-
ním tohoto přechodu a s informační tabul-
kou „Na bezpečné přecházení Vám posví-
tila Nadace ČEZ“.

V průběhu letních měsíců by také 
měla být zahájena rekonstrukce ulice 
Jiráskova. Rekonstrukce se týká kanaliza-
ce a místní komunikace. 

Další investiční akcí, kterou zcela jis-
tě nepřehlédnete, je úprava parkoviš-
tě na náměstí Karla IV. - tržiště, které 
se nachází mezi papírnictvím a masnou. 

Dojde k provedení vodorovného doprav-
ního značení a umístění patníků, které od-
dělí parkoviště od chodníku. Nainstaluje 
se také nová dodatková tabulka omezující 
dobu parkování na 60 minut od pondělí 
do pátku od 8:00 do 16:00 hod.

Investiční akce, které nesmíme zapo-
menout zmínit a které se týkají především 
vašich dětí, jsou modernizace vytápě-
ní plynovým kondenzačním kotlem 
v Mateřské škole Husova a nové kom-
binované sporáky pro školní jídelnu při 
Základní škole, Karlovarská.

Na závěr bychom Vám chtěli připome-
nout, že v měsíci červnu došlo k otevření 
nového automatizovaného WC v uli-
ci Poštovní 1376. Cena za veřejné WC je 
5 Kč a otevírací doba od 7:00 do 20:00. 
Mincovník je proti nenechavcům stře-
žen nově nainstalovaným kamerovým 
systémem.

Odbor investic a správy majetku

17. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA NEJDKU 
ZE DNE 14. ČERVNA 2017 

ZASTUPITELSTVO MĚSTA
schválilo doplnění bodu programu - 

Obecně závazná vyhláška o nočním klidu; 
vzalo na vědomí informace o činnostech 
finančního, kontrolního výboru a výboru pro 
národnostní menšiny a uložilo RM výstupy 
jednání výborů neprodleně řešit; odložilo 
bod číslo IV. Žaloba - náhrada škody ve věci 
VZ „Komunální a technické služby pro měs-
to Nejdek“ do příštího jednání Zastupitelstva 
města Nejdku; neschválilo vstup města 
Nejdek do projektu Pošta Partner; schválilo 
roční účetní závěrku města Nejdku sestave-
nou k rozvahovému dni 31. 12. 2016; schvá-
lilo závěrečný účet města Nejdku včetně 
zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření 
města za rok 2016, a to s výhradou nedostat-
ků uvedených ve zprávě o výsledku hospo-
daření, a doporučilo k přijetí tato náprav-
ná opatření: ukončit dokladovou inventuru 
nejpozději dva měsíce po rozvahovém dni, 
tj. do 28. 2. 2018. Termín: ihned, inventari-
zační rozdíly vyúčtovat do účetního období, 

za které se inventarizací ověřuje stav ma-
jetku a závazků. Termín: ihned; ZM udělilo 
jednorázovou výjimku z pravidel č. 4/2015 
pro hospodaření příspěvkových organizací, 
jejichž zřizovatelem je město Nejdek, bod 
IV., odst. 7 pro nákup herního prvku a do-
padové plochy pro Mateřskou školu Nejdek, 
Husova, příspěvkovou organizaci, zřízenou 
městem Nejdek; schválilo přesun finančních 
prostředků v rámci odborů OISM a OSVŠ, 
schválilo prodej pozemku, pozemek parcel-
ní č. 1313/3 o výměře 305 m2 v katastrálním 
území Pozorka u Nejdku za 45.750,- Kč včet-
ně DPH a prodej pozemku, pozemek p. č. 
1753/4 o výměře 180 m2 v katastrálním území 
Nejdek za 27.000,- Kč; ZM odložilo projed-
nání bodu č. XI. Předmět zadání veřejné za-
kázky malého rozsahu na služby „Teplofikační 
studie pro město Nejdek“ do příštího zase-
dání Zastupitelstva města Nejdku; dále vzalo 
na vědomí podání žádosti o zařazení do pro-
gramu Ministerstva kultury ČR - Podpora 
obnovy kulturních památek prostřednictvím 

obcí s rozšířenou působností v roce 2017 
na opravu rozhledny na Tisovském vrchu 
- Pajndl; schválilo zadávací dokumentaci 
včetně příloh na veřejnou zakázku „Pořízení 
devíti (9) nových dopravních automobilů 
do vybavení jednotek SDH obcí“ s návrhem 
smlouvy o společném postupu při centrali-
zovaném zadávání; schválilo bezplatný pře-
vod Hydraulického vyprošťovacího zařízení 
LUKAS z majetku SDH Nejdek jednotce SDH 
Bochov; dále schválilo Obecně závaznou 
vyhlášku č. 4/2017 o nočním klidu v předlo-
ženém znění, kterou schválilo s předčasnou 
platností od 14. 6. 2017 s ohledem na nalé-
havý obecný zájem; a uložilo RM do příš-
tího zasedání ZM předložit právní analýzu 
schválení výběrového řízení na technické 
služby města Nejdku, zdali výběr dodavatele 
a schválení uzavření smlouvy bylo schváleno 
oprávněným orgánem obce.

Zápis v plném znění je zveřejněn 
na úřední desce města Nejdku a na webo-
vých stránkách města www.nejdek.cz

 Fota poskytla autorka článku
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Plaváčci z MŠ Husova

MŠ Křižák - Nerudova 
Děkujeme všem, kteří 

nás v tomto školním roce 
podpořili dobrým slovem, 
pochvalou, činem, materi-

álně nebo finančně. Velmi si vážíme přízně všech.
Osobně děkuji svým ženám: Hermíně, Lucii, 

Lence, Ivě, Lídě a Nině. Bez Vás by naše školka 

nebyla tím, čím je.
Děkujeme také všem dětem za jejich bezpro-

střednost, vnímavost, snahu naučit se nové věci 
a postupně otevírat srdce všech dospělých kolem.

Děkujeme podpoře ze strany našeho zřizova-
tele, panu Tóthovi a Ing. Tauškové.

Opět musíme vyzvednout skvělou spolupráci 

s Vězeňskou službou České republiky, Věznicí 
Ostrov, Vrchním radou plk. Ing. Pavlem Zangem 
a Mgr. Michaelou Benešovou.

Těšíme se na ten příští školní rok a přejeme 
sobě i všem zúčastněným, aby byl stejně úspěšný 
jako tento. Mějte všichni krásné léto.

Mgr. Dagmar Šimková

Diplom a medaili si od-
nesly děti starší čtyř let 
z MŠ Husova za absolvo-
vání plaveckého výcviku, 
který se uskutečnil v měsí-
cích dubnu a květnu v ba-
zénu v Nových Hamrech. 
Pod vedením zkušené in-
struktorky plavání Markéty 
Štěříkové nejprve děti 
získávaly jistotu při pohy-
bu ve vodě a postupně si 
osvojovaly základní plavec-
ké dovednosti, jako např. 
orientaci ve vodě, dýchání 

při pohybu ve vodě, splývání, a některé do-
konce i skoky do vody. Rádi bychom poděko-
vali Markétě Štěříkové za citlivý a milý přístup 
k dětem a zejména za to, že výcvik byl veden 
pro děti zábavnou formou prostřednictvím 
nejrůznějších vodních hrátek a aktivit.

za kolektiv MŠ Husova, P. Trtíková

Poděkování
MŠ Husova děkuje firmě Cvinger bus 

s.r.o., která nám zajišťuje pravidelně do-
pravu na našich školních akcích, za věno-
vaný sponzorský dar.

Benefiční den s Tomáškem
V sobotu 17. června 2017 se na Velkém Rybníku uskutečnila již tradiční 

hroznětínská akce „Benefiční den“, tentokrát pro Tomáška Janáčka z Nejdku. 
Město Hroznětín, za podpory dalších měst, obcí, spolků, firem a jednot-
livců, připravilo den plný skvělé nálady, hudby, zpěvu, her a hlavně se zde 
sešlo mnoho lidí, kteří přišli podpořit dobrou věc. Nejdecké školy a školky 
připravily na tuto akci výrobky, jejichž prodej vynesl částku 6 711 Kč. Celkem 
se zde na další léčbu Tomáška vybralo úžasných 103 779 Kč. Naše město se 
o Tomáškovi dozvědělo v loňském roce a poskytlo mu loni i letos finanční 
podporu na potřebnou rehabilitaci.

Děkuji všem, kteří nezištně pomáháte komukoliv, kdo Vaši pomoc 
potřebuje.

Za město Nejdek, s přáním hezkého léta a prázdnin
Ludmila Vocelková, místostarostka

Co bude dál? Zamyšlení zastupitele

Na téma odpady a poplatky připraví vedení města článek do následujících Nejdeckých listů.

Rád bych se zamyslel nad tématem, kte-
ré se dotýká každého občana našeho města. 
Tím tématem je poplatek za odpady. Ale ještě 
předtím si dovolím jiné zamyšlení, které je nad 
článkem z minulých Radničních listů a k obavám, 
aby se Radniční listy nestaly politickým plátkem. 
Jaký je účel Radničních listů? Informovat pouze 
o sportovních a kulturních událostech? Osobně 
si myslím, že ne. Správcem města není jen pár 
vyvolených, ale jsou to především občané, kteří 
prostřednictvím svých volených zástupců spra-
vují město. Své volené zástupce tak nejen že 
mohou kontrolovat, ale i prostřednictvím nich 
prosazovat svůj názor ve věcech veřejných. 
Veřejná kontrola je nezákladnější právo obča-
nů a bez informací se prostě kontrolovat nedá. 
Právě proto jsou důležitá vyjádření zastupitelů 
k tématům, která se dotýkají nebo dotknou ob-
čanů v budoucnosti prostřednictvím městského 
informačního měsíčníku. Občan si tak může 
udělat svůj názor na své zástupce i na téma, 
které ho zajímá. Co tedy dělá z listů politický 
plátek? Jsou to především narychlo doplněné 
články, které mají znevážit nehodící se názory 
zastupitelů, kteří nejsou ve vedení města. To už 
není o různých pohledech na téma, ale politika. 
Dovolte mi se vrátit k mému základnímu tématu.

Každý občan ví, že v současné době se dle 
vyhlášky platí 550 Kč za odpady. Jen málo z nás 
však ví, že město doplácí ze svého dalších 850 Kč 
za každého poplatníka. Někdo si může říct: No 
a? Je to z daní, tak není důvod se tím trápit. Ale je 
to tak jednoduché? Myslím si, že není. Doplatek 
je z prostředků, které jsou určeny na investice. 
Jedná se zhruba o 7 mil. Kč, které pák schá-
zí na opravu chodníků, cest, školek, budování 
parkovišť nebo například opravu kulturního 
domu. Na bytovou výstavbu ani nelze pomyslet. 
Zajímavostí je, že ještě v roce 2014 město do-
plácelo pouze 1,5 mil Kč. Taková částka se dala 
ještě akceptovat. Asi si každý položí otázku, proč 
to za pár let tak zdražilo? A kdo to tedy bude 
platit? Odpověď je jednoduchá. K zdražení došlo 
v důsledku neefektivního zadávání veřejných za-
kázek, které není třeba ani rozebírat. Myslím, že 
druhá otázka je o to důležitější. Kdo to zaplatí? 
Jsou tři možnosti. Před volbami budou všichni 
slibovat, že k navýšení nikdy nedojde, a tak se 
raději omezí investice. Jak ideální řešení, nemyslí-
te? Volič se nenaštve a zvyšování dluhu na sprá-
vě majetku se nějak okecá. Osobně si myslím, 
že přesně tato cesta vede k tomu, že mladí lidé 
se stěhují z našeho města jinam. Chceme to? 
Chceme ztrácet krev života našeho města? Já 

rozhodně ne. Druhá varianta je, že město bude 
dotlačené zvýšit poplatky na dvojnásobek, což 
zasáhne peněženky nás všech. Rodinám opět 
zbyde méně prostředků na jejich děti a důchod-
cům vezmeme to, co jim stát přidá na přilepše-
nou. Ale proč by chybu jiných měl platit občan? 
Tyto dvě varianty mají jedno společné. Tak jako 
tak se zvýšení nákladů musí uhradit z našich 
peněz. Přímo nebo nepřímo. Současné vede-
ní, i přes naše dotazy, nebylo schopno učinit 
žádný návrh nebo nápad, který by do budouc-
na řešil tento palčivý problém. Na co čekáme? 
Nevím, asi až položíme město úplně na kolena 
nebo naštveme všechny občany. Proto na-
vrhneme ve spolupráci s Václavem Růžičkou, 
Jirkou Mlatečkem, Pavlem Šlapou a Vlastimilem 
Poláčkem takové řešení, které by mělo řešit tento 
problém bez ohledu na to, zdali se to bude líbit 
některým mocenským skupinám. Možná nás to 
zničí, kdo ví? Já přesto věřím, že najdeme cestu 
a postupně naše město postavíme na nohy.

Závěrem chci upřesnit, že každá společnost, 
která odvádí dobře svou práci, je vítaným doda-
vatelem a partnerem. Správu odpadů vnímám 
jako dobrou. Jen to musí být za vzájemně vý-
hodných podmínek.

Štěpán Cingroš, zastupitel za ČSSD

 Foto poskytla autorka článku

 Foto poskytla autorka článku
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DĚTI Z MŠ ZÁVODU MÍRU BYLY PASOVÁNY NA ŠKOLÁKY

MŠ ZÁVODU MÍRU DĚKUJE POMÁHAJÍCÍM

Pondělí 5. června bylo velkým dnem našich 
18 předškoláčků. V odpoledních hodinách 
byli totiž v místním kině pasováni na ško-
láky za účasti hostů z řad svých nejbližších. 
Nejprve proběhlo krátké hudebně pohybové 
pásmo dětí v památečních žlutých trikách. 

Poté byla promítána videoprojekce s mateř-
skou školou, třídou Pastelky, dětmi na foto-
grafiích při nástupu do školky, jejich současné 
fotografie a také ty z akcí, které jsme společ-
ně, během tří let, prožili. Vzhledem k tomu, 
že vše bylo podmalováno romantickou 

hudbou a doplněno citáty o dětech, ukápla 
slzička snad každému z přítomných.

V druhé části slavnostního odpoledne na-
stala dětmi dlouho očekávaná chvíle - paso-
vání chrabrým rytířem a krásnou komtesou 
z plzeňského divadla Dráček na opravdové 
školáky. Byly slavnostně ošerpovány a na pa-
mátku dostaly mini aktovku, pexeso třídy 
s usměvavými obličeji všech svých kamará-
dů a drobný dárek z rukou vedoucí OSVŠ 
Ing. Soni Tauškové.

Tečkou za příjemně stráveným odpoled-
nem byla premiéra ukázky tabla, které mů-
žete zhlédnout na náměstí, ve výloze u pana 
Radka Krůty - Výroba reklamy, kterému tím-
to děkujeme. Za pomoc při organizaci slav-
nostní akce v kině děkujeme celému Odboru 
kultury a pánům Marku Vlasatému a Vilému 
Retišákovi.

Co říci závěrem? Nezbývá nám, než podě-
kovat rodičům našich malých školáčků za dů-
věru, kterou v nás vložili při výchově svých 
dětí, a umožnili nám tak prožít neopakova-
telné chvíle, na které nikdy nezapomeneme. 
Kéž si je ve svých srdcích odnesou do dalšího 
života také naši školáčkové.

Iveta Drobná, 
učitelka MŠ, Závodu míru

S koncem školního roku bychom chtěli poděkovat všem, kteří nám v průběhu II. pololetí, ať už ja-
koukoli formou, pomáhali. Jsou to: Nejdecká česárna vlny, a.s., Lesy ČR s.p., město Nejdek, in-
focentrum a knihovna Nejdek, SDH Nejdek, MUDr. Jana Gondzsalová, p. Stanislav Buchar, 
p. Radka Rothová, p. Milena Kučová, p. Markéta Šebestová, p. Marcela Lacinová, p. Jana 
Mandausová, p. Michaela Slivková, p. Radek Krůta, manželé Jana a Lukáš Huttovi, p. Jana 
Muchková, p. Regina Laurenčíková, p. Martina Štěchová, p. Milada Pešková a Iveta Horká.

Zároveň děkujeme všem, kteří nám pravidelně přispívají nejrůznějším výtvarným materiálem 
pro činnosti s dětmi.

Nejen našim příznivcům, ale všem čtenářům Nejdeckých listů, přejeme nezapomenutelné, slun-
cem provoněné léto.

za kolektiv zaměstnanců školy a děti Iveta Drobná, učitelka

Návštěva Terezína - silný osobní zážitek
Do Terezína jsme se vydali v početné skupi-

ně padesáti žáků brzy zrána v pátek 12. květ-
na 2017. V Magdeburských kasárnách jsme si 
nejprve vyslechli úvodní přednášku, ve které 
zaznělo, kdy a proč byla terezínská pevnost 
vybudována a co bylo jejím původním úče-
lem. Potom jsme se přenesli v čase do doby 

2. světové války, kdy bylo ve městě založe-
no ghetto, které bylo sběrným a tranzitním 
koncentračním táborem pro Židy do míst je-
jich vyhlazování. Mohli jsme si přečíst úryvky 
z deníků zdejších vězňů a prohlédnout si vý-
kresy židovských dětí, vyjadřující jejich pocity 
a touhy. To na nás velmi zapůsobilo. Potom 

jsme se vydali k židovské modlitebně, pro-
hlédli jsme si hromadné ubikace v bývalých 
kasárnách, kam se musely vejít stovky lidí.

Naše další cesta vedla dále okolo márnice, 
obřadní síně a kolumbária a skončila na hřbi-
tově, u kterého se nachází krematorium a pi-
tevna. To už nám opravdu běhal mráz po zá-
dech. Pak jsme se společně vydali do Malé 
pevnosti, která sloužila jako policejní věznice 
pražského gestapa. Už při vstupu zde na nás 
dýchly vzpomínky nelidského chování nacis-
tů. Mohli jsme si zde prohlédnout nejenom 
cely, do nichž se leckdy vměstnaly desítky až 
stovky lidí, neboť musely pojmout až troj-
násobek kapacity zdejšího vězení, ale také 
samotky vězňů, kancelář velitele, sklad unifo-
rem, odvšivovací místnost, holírnu i marodku. 
Konec naší prohlídky vedl „chodbou smrti“ 
o délce 500 m, která vedla na popraviště.

V mnohých z nás návštěva Terezína za-
nechala hluboký zážitek i námět k zamyšle-
ní, neboť populismus a nacionalismus jsou 
v dnešním světě opět na vzestupu, a tak je 
poučení z dějin naší historie hodně aktuální.

Eva Tichá, žákyně 8. B

ZÁVĚR ŠKOLNÍHO ROKU V ZŠ NEJDEK, KARLOVARSKÁ

Návštěva Terezína Foto poskytla autorka článku

 Foto: Martina Hašková
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SPORTOVNÍ ÚSPĚCHY

Narozeninová cesta na Pajndl 1. 6. 2017

Krásné ráno prozářené slunečními pa-
prsky před budovou naší školy netrpělivě 
čekalo na 250 účastníků Narozeninové ces-
ty na Pajndl. Byli jimi všichni žáci 1. stupně, 
paní učitelky a vychovatelky. Každý rok při-
pravují žáci pátých tříd projektový program 
pro své mladší spolužáky a letos se rozhodli 
v Mezinárodní den dětí popřát krásné ka-
menné krasavici - rozhledně Pajndl - k jejímu 
výročí 120 let.

Nejprve jsme se na chvilku vrátili do roku 
1897 a v krátkém divadelním představení 
žáků se podívali, jak to asi vypadalo na návsi 
Nejdku v době dokončení rozhledny. Pak již 
začala výprava na Tisovský vrch.

Žáky 1.-4. ročníku jsme rozdělili do os-
mičlenných týmů, vždy dvojice z každého 

ročníku. Dvojice žáků pátých ročníků byly 
jejich kapitáni, poradci i pomocníci. Cesta 
k rozhledně rozhodně nebyla jednoduchá. 
Týmy čekalo několik zastávek, při kterých po-
stupně členové získávali potřebné informace 
a indicie pro dořešení hádanky. Na Tisovském 
vrchu jsme se vrátili zpět do roku 1897 - po-
tkali jsme dvě turistky oděné v dobových ob-
lecích, které o rozhledně skoro nic nevěděly. 
My jsme jim vše mohli říci, protože odpovědi 
na jejich otázky jsme získali během narozeni-
nové cesty… „Hurá a můžeme na rozhlednu 
po 114 schodech, poctivě je počítáme, jsme 
tu. Vidíme hodně daleko, jé a tamhle je naše 
škola, ty jo, to jsme ušli pěkný kus cesty, to 
jsme dobří… všichni jsme to zvládli.“

Na zpáteční cestě nás čekala v restauraci 

Kukačka nanuková odměna, to byla dobrota.
Abychom nezapomněli, děkujeme našim 

kapitánům, žákům pátých tříd, za pěkný den, 
žákům deváté třídy za přípravu a pomoc při 
činnostech na stanovištích. 

Díky desetikilometrové túře teď už naši žáci 
vědí, kudy se vlastně na Pajndl jde a jak pěk-
nou rozhlednu zde naši předkové před 120 
lety postavili. Někteří Nejdečané na Pajndlu 
nikdy nebyli, my jsme to naším projektem 
chtěli alespoň trošku napravit. Navíc Městská 
knihovna Nejdek vyhlásila k výročí Pajndlu 
výtvarnou a literární soutěž „Naše rozhled-
na“, a tak se dětem bude mnohem lépe tvo-
řit. Oslavy 120 let Pajndlu město Nejdek chys-
tá na 1. září 2017, už se na ně těšíme.

Ilona Kolovská, třídní učitelka 5. A

Orientační běh
Je páteční ráno 12. 5. 2017 a od ZŠ 

Karlovarská Nejdek za podpory Oddílu 
Orienteering Nejdek odjíždí družstvo ori-
entačních běžců na Krajského kolo Přeboru 
škol v orientačním běhu 2017 v Sokolově. 
Postupně vyráží na trať za pěkného poča-
sí 153 závodníků z různých kategorií i škol. 

Snaží se co nejrychleji nacházet v terénu 
oranžovo-bílé kontroly a orientují se při tom 
pomocí mapy, kde jsou kontroly zakresleny. 
Naše žákyně v kategorii děvčat 6.-7. tříd si 
poradily se záludnostmi tratě skvěle a při 
vyhlášení výsledků vystoupily na stupně ví-
tězů - 1. místo získala Iva Nádeníčková a 3. 

místo Simona Holíková. Ostatní členové na-
šeho družstva se rozhodně ve velkém počtu 
závodníků neztratili a ve svých kategoriích 
se umístili na 9.-12. místě. Všem moc gratu-
lujeme a děkujeme za skvělou reprezentaci 
školy.

Mgr. Ilona Kolovská

Štafetový pohár
Dne 5. 5. 2017 se družstvo žáků naší školy (ve složení K. Měchurová, V. 

Turková, N. Nocarová, M. Potužníková, J. Vokáč, R. Lutsak, J. Götz, A. Vorlický 
za 1.-3. ročník a Dana Nguyen T. D., N. Trinerová, P. Holíková, A. Zázvorková, 
O. Litera, S. Zeldi, V. Trtík, J. Děbnár za 4.-5. ročník) zúčastnilo okresního kola 
Štafetového poháru v Karlových Varech. Závod se skládal z 3 samostatných 
štafetových běhů, jejichž časy se sčítaly. Nejdříve běželo družstvo mladších 
8 x 100 m, pak to samé běželo družstvo starších a nakonec mix mladších 
a starších běžel 8 x 200 m. Přestože jsme se nácviku štafety nevěnovali inten-
zivně a v našem družstvu nebylo mnoho atletů, tak jsme podali skvělý vý-
kon. V konkurenci 7 týmů jsme obsadili 5. místo (v okresech Cheb a Sokolov 
dosáhla jen 2 družstva lepšího času). Díky času jsme postoupili do krajského 
finále, do kterého postupovalo 15 nejlepších týmů.

Krajského kola, konaného 17. 5. 2017 na stejném stadionu, jsme se zú-
častnili ve stejném složení. Náš výkon byl ještě lepší než v okresním kole. 
Zlepšení se projevilo v celkovém čase, který se nám podařilo vylepšit o 18 
s. Na nejlepší to sice nestačilo, ale pro nás to byl skvělý zážitek a dobrá 
zkušenost. Výsledné 7. místo v kraji je tedy vynikající výsledek.

Václav Triner

ZÁVĚR ŠKOLNÍHO ROKU V ZŠ NEJDEK, KARLOVARSKÁ

 Fota poskytla autorka článku

 Foto poskytl autor článku
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OznámeníAKCE DDM
Mladý zahrádkář

Krajské kolo soutěže Mladý zahrádkář se kona-
lo 11. května v pracovnách DDM při ZŠ Nejdek, 
Karlovarská, příspěvková organizace. Soutěže se 
zúčastnilo celkem 48 žáků, z toho 7 žáků ze ZŠ 
Nejdek Karlovarská, 4 žákyně ze ZŠ Pernink, 11 žáků 
z Prvního českého gymnázia v Karlových Varech, 
12 žáků z 6. ZŠ Cheb a 14 žáků z Gymnázia Cheb. 
Soutěž se skládala ze dvou částí: teoretické formou 
testu a poznávací, kde soutěžící určovali druhy kvě-
tin, stromů a keřů. Děti byly rozděleny do dvou ka-
tegorií: kategorie A: 4.-6. tř. ZŠ a 1. ročník OG i kate-
gorie B: 7.-9. tř. ZŠ a 2.-4. roč. OG.

V národním kole, které se konalo ve dnech 16.-19. 
června 2017 v Praze, nás za okresní svazy zahrád-
kářů reprezentovali v kategorii A: Eva Štumpová 
ze ZŠ Nejdek, Karlovarská a Eliška Procházková 
z Gymnázia Cheb, v kategorii B: Jitka Štumpová 
z PČG Karlovy Vary a Jan Komůrka z Gymnázia 
Cheb. Postupujícím soutěžícím gratulujeme.

Petra Vondrová, vedoucí DDM Nejdek

Akademie 
Letošní akademie proběhla 31. 5. 2017. Celkem se 

na ní představilo 13 zájmových útvarů. Hlavní pro-
gram probíhal ve velké tělocvičně ZŠ Karlovarská, kde 
vystoupily děti z těchto zájmových útvarů: Angličtina, 

Taneční aerobic, Zákony přírody, Gymnastika, Nordic 
Walking, Netradiční hry, Taneční aerobic I., Kick Box, 
Košíková, Aerobik, Letecký modelář, Taneční aerobic 
II. a Sportovní gymnastika. Cestou do velké tělo-
cvičny se návštěvníci mohli pokochat výstavou prací 
z Malířského kroužku, Kreativní výtvarné tvorby a ZÚ 
Šikovné ruce. V kuchyňce zároveň probíhala prodejní 
výstava kroužku Keramika a občerstvení bylo zajiště-
no ZÚ Vařeníčko. Účast byla velká a děti byly obdaře-
ny zaslouženým potleskem. Rádi bychom tímto také 
poděkovali všem vedoucím zájmových útvarů, kteří 
se ve svém volném čase věnují nejdeckým dětem. 
Bez vás by to opravdu nešlo.

Lucie Slezáková, pedagog volného času
O ostatních akcích, např. o závodech na kolech 

nebo o tom, co uspořádala školní družina, se do-
čtete na www.zskarlovarska.cz.

PODĚKOVÁNÍ
Končí školní rok 16/17. Velmi děkujeme za odve-

denou práci zaměstnancům školy, ale také všem 
žákům a jejich rodičům a všem „spřáteleným“ or-
ganizacím i jednotlivcům, kteří přispěli k tomu, že 
tento rok můžeme považovat za úspěšný. Užijte si 
nádherné prázdniny a těšíme se v novém školním 
roce na další spolupráci.

vedení ZŠ Nejdek, Karlovarská

Po Křížáku běhalo 623 dětí 

A jak viděly závod děti? Zde je jeden z mnoha postřehů žáků 2. ročníku

24. a 25. května se za příznivého počasí uskutečnil 11. ročník běhu 
„Křížem krážem Křížákem“. Závodu se zúčastnily děti z nejdeckých 
mateřských a základních škol. Zaběhat si přijely i děti ze ZŠ Pernink. 
Závodníci byli rozděleni podle věkových kategorií a běhali na tratích 
500 m, 1000 m a 1500 m. Pro každého závodníka bylo v cíli připraveno 
občerstvení (pití a sušenka). Závod byl pro některé děti velmi náročný, 
ale bojovaly až do cíle. Kdo doběhl, zvítězil sám nad sebou, a právě 
o tom závod „Křížem krážem Křížákem“je. Také se rozzávodil pedago-
gický sbor a na trať dlouhou 1000 metrů vyběhlo šest učitelů.

29. května proběhlo v areálu ZŠ Nejdek, Karlovarská slavnostní vyhlá-
šení, kde byly nejlepším závodníkům předány medaile, diplomy a věcné 
ceny. Také byly uděleny ceny fair play závodníkům Zuzaně Tvrdé, Jakubu 
Loudovi a Janu Částkovi, kteří na trati poskytli pomoc svým kamarádům. 
Šimon Šilhan převzal pohár za překonání rekordu na trati 500 metrů.

Poděkování patří sponzorům, bez jejichž přispění by se tento závod 
nemohl uskutečnit - ZŠ Nejdek, Karlovarská, ZŠ Nejdek, nám. Karla IV., 
město Nejdek, Sporťáček, Engadin, pan Jan Tóth. Poděkování patří i po-
řadatelům za perfektní zabezpečení závodu, třídním učitelům a učitel-
kám za pečlivou přípravu dětí na tento náročný běh.

Rozdávání čísel proběhlo dobře. Cesta le-
sem byla OK. Rozcvičku dělala Eliška. Běh byl 
to nejhorší… Bylo to 500 m. Byl jsem hrozně 

vyčerpán. Nemohl jsem dýchat. Nohy mě ani 
nebolely, vůbec jsem je necítil. Nepředbíhal 
jsem. Pitíčko bylo éňoňůňo. Sušenka byla 

výborná. Fandil jsem všem ze 2. B. Cesta 
do školy byla kecačka s paní učitelkou.

Pavlína Spaziererová

Ceny hejtmanky Karlovarského 
kraje a pamětní listiny získalo 
u příležitosti oslavy Dne učitelů 
4. 4. 2017 v klášterní knihovně 
v Chebu celkem 19 pedagogů. 
Jedním z nich byl i Jiří Malý, uči-
tel odborných předmětů Střední 
odborné školy a středního od-
borného učiliště Nejdek. 

Gratulujeme.
OK

ZŠ NEJDEK, NÁMĚSTÍ INFORMUJE
Den dětí 

Pátek 2. června byl pro naše školáky již po čtvrté ve znamení oslav Dne dětí 
opět formou projektu zaměřeného na bezpečnost chování, první pomoc 
a dopravní výchovu. Děti plnily úkoly na stanovištích umístěných na školní 
zahradě, ve dvou tělocvičnách a v několika  učebnách. Vyzkoušely si svoji 
obratnost, zručnost, prokázaly vědomosti o výbavě kola, telefonních číslech, 
na která mohou telefonovat, když bude zapotřebí pomoci. Žáci překvapili 
i znalostmi ze zdravovědy; pravidla první pomoci si vyzkoušeli na namasko-
vaných figurantech - „zraněných“ spolužácích z devátých tříd. Samozřejmě 
nemohla chybět ani jízda zručnosti, ať už na kole nebo na koloběžce. Všichni 
si projektové dopoledne pěkně užili, dokonce i počasí bylo velmi přívětivé. 
Za odměnu dostali žáci do každé třídy společenskou hru, díky níž budou 
moci zábavnou formou trávit i přestávky mezi vyučováním. Za bezchybnou 
realizaci projektu děkujeme paní učitelce Mgr. Gabriele Půtové, Oblastní or-
ganizaci Českého červeného kříže, zejména paní PharmDr. Elišce Fejksové, 
a všem nejmenovaným dobrovolníkům, kteří se na zdaru akce podíleli.

Mgr. Lenka Dejlová  Fota poskytla autorka článku
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ZŠ NEJDEK, NÁMĚSTÍ INFORMUJE

I učení může být zábava
V pondělí 15. května si žáci 3. ročníku vy-

zkoušeli spolupráci s kamarády z paralelní třídy. 
Skupinovou práci znají děti z výuky ve svých tří-
dách, ale nyní měly možnost pracovat ve zcela 
nových skupinách.

Ráno po příchodu do školy paní učitelky roz-
dělily žáky do pětičlenných družstev. Práce v tzv. 
centrech probíhala v obou třídách 3. ročníku. 
Děti si mohly zvolit, zda svou práci zahájí českým 
jazykem, matematikou, či prvoukou. Intenzivně 
pracovaly první tři vyučovací hodiny. Každá sku-
pina měla možnost výběru ze zadaných úkolů 
různé obtížnosti, členové skupiny mohli praco-
vat samostatně nebo v případě potřeby požádat 
o pomoc kamaráda. Zejména v prvouce jsme 
zadáním záměrně podpořili kooperaci, když 
skupiny dostaly za úkol vytvořit návrh školní za-
hrady. Úkolu se zhostily s chutí a výsledkem byly 
zajímavé návrhy. Také v poznávání rostlin a živo-
čichů prokázaly výborné znalosti.

Všichni pracovali dle svých možností a se 
zájmem. Díky paní asistentce Romaně se moh-
li do práce zapojit i žáci s výukovými obtížemi. 
Ochotně jim dovysvětlila zadání nebo pomohla 
se zapsáním některých odpovědí.

Nejlepší skupiny byly následující den vyhod-
noceny a odměněny. Malou pozornost od nás 
ale dostali všichni účastníci. Těšíme se na budou-
cí podobné aktivity.

Mgr. Irena Mihališinová, 
Bc. Daniela Bartošáková

Pohár rozhlasu 2017
Jedná se o okresní soutěž škol, tudíž se indi-

viduální výsledky z jednotlivých disciplín převádí 
na body a nejlepší dva výkony v každé disciplíně 
se pak v rámci týmu sčítají. V úterý 16. 5. 2017 se 
v Karlových Varech uskutečnil již 49. ročník sou-
těže školních družstev Pohár rozhlasu. Okresní 
kolo bylo uspořádáno pro kategorii 6.-7. ročník 
ZŠ. Naši hoši i děvčata se umístili na celkovém 8. 
místě. Ve středu 17. 5. 2017 soutěžila kategorie 

8. a 9. ročník. Naše děvčata se umístila na celko-
vém 9. místě. Hoši na pěkném 4. místě. Za zmín-
ku stojí zejména výkon Ondřeje Havelky, který 
poslal čtyřkilogramovou kouli do úctyhodné 
vzdálenosti 12,27 m a byl v této disciplíně nej-
lepší. David Halapej měl nejrychlejší čas v běhu 
na 60 m, když jej zvládl za 7,90 s, a třetí nejlepší 
výkon ve skoku vysokém - 157 cm. Naše štafeta 
v běhu na 4 x 60 m se jako jediná dostala pod 
hranici 31 s. Všem sportovcům gratulujeme.

Dalibor Zezula

Finanční gramotnost
První červnový týden byl pro naši třídu ve zna-

mení projektu. Projektové vyučování máme moc 
rádi. Tentokrát na nás čekala finanční gramot-
nost. Co to je? My to také nevěděli… Teď už jsme 
moudřejší.

Finančně gramotný člověk umí rozumně 
hospodařit se svými financemi. My jsme se o to 
pokoušeli také. Bylo to zábavné. Vytvořili jsme si 
rodiny. Mamka a taťka chodili do práce, každý 
podle toho, kterou si vylosovali. Mohli jsme tak 
vidět, že každá práce je finančně ohodnoce-
ná jinak. A tak i naše rodiny měly různé příjmy. 
Samozřejmě jsme museli platit nájem, elektřinu, 
vodu, plyn, nakupovat. Naše děti chodily do ško-
ly a na různé kroužky. Společně jsme vařili a také 
plánovali dovolenou. Občas nás překvapil nějaký 
nečekaný výdaj, jako třeba rozbitá pračka nebo 
zlomený zub. Někdy jsme zažívali horké chvilky, 
ale byla to zábava.

Navštívil nás také ředitel pobočky jedné ban-
ky z Karlových Varů. Vyprávěl nám o tom, jak 
vznikají peníze, kde se vyrábějí mince a tisknou 
bankovky. Podívali jsme se do nitra bankomatu 
a zjistili, kdo nám tím malým okénkem podává 
peníze. Žádná hezká slečna, jak tipovali kluci, ale 
počítač J.

Celý týden byl fajn a naučili jsme se opravdu 
hodně. A také si uvědomili, že naši rodiče to vů-
bec nemají lehké. 

Žáci V. A 

Exkurze
V rámci vzdělávacího oboru Člověk a svět 

práce se žáci 8. ročníku během celého školního 
roku zamýšleli nad svými povahovými vlastnost-
mi a schopnostmi, seznamovali se s možnostmi 
dalšího možného studia a uvažovali o budou-
cích zaměstnáních. Teoretickou část přípravy 
na budoucí povolání jsme pak tradičně završili 
návštěvami místních firem a podniků.

Zde se žáci seznámili s provozem, výrobou 
a pracovním prostředím Metalisu, Witte a NČV. 
Přímo v provozech měli žáci možnost si ověřit 
teoretické poznatky, zjistit si od odborníků další 
zajímavé informace a nahlédnout do problema-
tiky trhu práce našeho regionu.

Ve všech provozech se nám velmi ochotně vě-
novali a trpělivě odpovídali na všetečné dotazy.

Za ochotu a vstřícný přístup všem velmi děku-
jeme a těšíme se na další spolupráci.

Mgr. Eva Nováková a 8. A

Družinový trojboj
Poslední týden v květnu děti plnily výkony 

z lehkoatletického trojboje: běh na 50 m, hod míč-
kem a skok do dálky. Navzájem se povzbuzovaly 
k co nejlepším výkonům a pomáhaly si. V pátek 9. 
června nadešlo „vyhodnocení“, kde diplom a me-
daile získali v každé kategorii tři nejlepší: 
1. Lebedová Veronika, Hrytsan Jaroslav, Fenárová 
Nikola, Pikus Luboš, Semanová Natálie, Gejguš 
Ondřej
2. Bauerová Štěpánka, Bílek Jaroslav, Kastnerová 
Tereza, Lucovič Šimon, Pavlovičová Natálie, Puškel 
Matyáš
3. Piskorová Marianna, Novák Jakub, Šajdová Tereza, 
Síbrt Adam, Krejčiříková Bára, Kolitsch Lukáš.

Zvláštní ocenění získali Tomášek Janáček 
a Lukášek Nosek, kteří se s velikým osobním na-
sazením také plně zapojili. Na konci června nás 
ještě čeká ‚‘Družinová pouť‘‘ - odpoledne plné 
her a soutěží, při kterém si děti samy vybírají od-
měny. Na tuto akci se těší po celý rok.

Věra Valachová

Finanční gramotnost 

Družinový trojboj 
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Světové dny zdraví a Základní principy Červeného kříže 
a Červeného půlměsíce (ČK&ČP)

Bezpříspěvkoví dárci krve 
ocenění v roce 2017

Dne 5. 5. 2017 byli pozváni k ocenění dva bezpříspěvkoví dárci krve 
z Nejdku. Nedostavil se pan Jan Průša, který měl převzít za 20 odběrů stří-
brnou plaketu. Zlatou plaketu za 40 a více odběrů převzal pan Martin Holub. 

Děkujeme moc za všechny, kteří pomoc dárců krve potřebují.

Lékárna ve správných pojmech

Oznámení o změně otevírací doby 
po dobu letních prázdnin

Lékárna U zlatého lva bude mít v období prázdnin otevřeno
Po-Pá 8:00-12:30; 13:00-16:00

So 8:00-12:00
Děkujeme za pochopení.

V poslední době se ke svému údivu se-
tkávám nejen ve své praxi, ale i mimo lé-
kárnu, s tím, že vnímání lékáren, lékárenské 
péče či personálního obsazení v lékárně je 
v povědomí veřejnosti buď neúplné nebo 
zkresnené. Dovolte mi proto pár pojmů 
týkajících se lékáren objasnit, vnést světlo 
do pravidel, která by každá lékárna měla 
dodržovat, a jak by její návštěvníci měli 
lékárnu a její zaměstnance vnímat. Více in-
formací na www.lekarnickekapky.cz.

Lékárna je zdravotnické zařízení, patří tedy 
do systému zdravotnictví stejně jako nemocni-
ce, polikliniky nebo ordinace lékařů. Ve znaku 
má zelený kříž s hadem a vahami uvnitř. V lé-
kárně musí být po celou otevírací dobu vždy 
přítomen lékárník, stejně jako v ordinaci lékař. 
Pokud z jakéhokoli důvodu nemůže být příto-
men a nemá náhradu, lékárna musí být zavřena.

V lékárně se pacientům věnují lékárníci, jejichž 
vzdělání je srovnatelné s lékaři. Lékárník je ab-
solventem farmaceutické fakulty, vysokoškolsky 

vzdělaný odborník. Jeho posláním je zajišťovat 
racionální a bezpečné užívání léčivých příprav-
ků tak, aby z nich pacient měl co největší uži-
tek a přitom byla co nejvíce eliminována rizika 
a nežádoucí účinky farmakoterapie.

Během výdeje léčivého přípravku seznamuje 
pacienta s dávkováním, se způsobem jeho uží-
vání (návaznost na jídlo, způsob aplikace např. 
očních kapek atd.), ale také upozorňuje na pří-
padné specifické situace, které mohou nastat 
po užití léčiva (ovlivnění pozornosti, ospalost, 
nevolnost atd.), nebo na zvláštní podmínky 
uchovávání léčivého přípravku (v chladu, chrá-
nit před vlhkem nebo světlem atd.).

Výdej na lékařský předpis je místo, kde se 
pacientům věnuje jen lékárník. Jiný pracovník 
není oprávněn léky na lékařský předpis pacien-
tům vydávat a k výdeji není oprávněn ani lékař 
v ordinaci!

Lékárník je zodpovědný za správnou expedici 
léků. Na visačce, kterou má být správně ozna-
čen, má před jménem titul Mgr. nebo PharmDr.

Výdej bez lékařského předpisu je místo, 
kde se pacientům věnuje farmaceutický(á) 
asistent(ka).

Je odborníkem v oblasti volně prodejných lé-
čiv a doplňků stravy. Připravuje také individuálně 
připravovaná léčiva pro pacienty. Jeho vzdělání 
je obdobné jako u zdravotních sester, je posunu-
té směrem ke znalosti léčiv. Farmaceutický asis-
tent je absolventem vyšší odborné školy.

Lékařský předpis je písemný vzkaz od léka-
ře lékárníkovi, jaký lék pro pacienta požaduje, 
v jaké dávce a množství, a v jakých intervalech 
ho pacient má užívat. Nemá-li lékárna přede-
psaný lék nebo dostatečný počet balení, ani 
lék nemůže urychleně obstarat, vystaví lékárník 
na chybějící přípravek výpis z receptu. Pokud lék 
není dostupný vůbec (např. výpadek na trhu) 
a na receptu není uvedeno NEZAMĚŇOVAT, je 
v kompetenci lékárníka se souhlasem pacien-
ta vydat stejný lék od jiného výrobce.

PharmDr. Eliška Fejksová, 
Lékárna U zlatého lva Nejdek

Světových, meziná-
rodních či evropských 
dnů souvisejících se 
zdravím je mnoho. 
Připomeňme si např. 

Světový den bez tabáku vyhlašovaný WHO, 
který proběhl v květnu, dále Světový den 
(boje proti) astmatu, Světový den hygieny 
rukou, Světový den - Pohybem ke zdraví, 
Světový den hypertenze, Světový den proti 
mozkové mrtvici, Světový den roztroušené 
sklerózy či Mezinárodní den ošetřovatelství, 
ošetřovatelek a zdravotních sester.

Pro nás členy ČČK byl významným dnem 
8. květen, kdy jsme si připomenuli Světový 
den Červeného kříže a Červeného půlměsíce 

(World Red Cross and Red Crescent Day).
Každoročně si tak připomínáme základní 

principy hnutí ČK&ČP, největšího humanitár-
ního hnutí v podobě mezinárodní neziskové 
organizace. Jsou to pravidla závazná pro celé 
hnutí ČK&ČP a jejich dodržování je nutnou 
podmínkou pro uznání národní společnosti 
ze strany Mezinárodního výboru Červeného 
kříže v Ženevě. Tyto principy tvoří propojený 
systém, nelze je chápat izolovaně. Současnou 
podobu tvoří 7 principů: 1. Princip humanity 
- 2. Princip nestrannosti - 3. Princip neutrality 
- 4. Princip nezávislosti - 5. Princip dobrovol-
nosti - 6. Jednota - 7. Princip světovosti.

Naše Místní skupina ČČK Nejdek se snaží 
veřejnosti přiblížit činnost ČK&ČP přes různé 

akce, které buď pořádá, nebo kterých se 
účastní na žádost. V dubnu jsme pořádali již 
tradiční Putování za velikonočním zajíčkem, 
kterého se i přes nepřízeň počasí zúčastnilo 
poměrně dost dětí.

Dále jsme se účastnili 13. 5. Dne rodin 
(k Mezinárodnímu dni rodin 15. 5.) na kou-
pališti Rolava ve Staré Roli, kde jsme se pta-
li na základní znalosti první pomoci, a 2. 6. 
v rámci Mezinárodního dne dětí jsme pro děti 
z prvního stupně ZŠ, náměstí Nejdek připra-
vili v rámci zdravovědy pět stanovišť s různý-
mi úrazy, které je mohou v létě potkat.

Hezké bezúrazové prázdniny přeje za MS 
ČČ Nejdek PharmDr. Eliška Fejksová.

Svaz postižených civilizačními chorobami ZO Nejdek informuje
Dobrý den, opět se v současné době ob-

jevují lidé, kteří se vydávají za pracovníky 
RWE (ČEZ), volají především starším lidem 
a nabízejí slevy na plyn a elektřinu (30 %, 
800 Kč apod.), případně že je potřeba ob-
novit smlouvu. Tvrdí, že přijdou k vám domů 
a vše zařídí. Dle ověřené informace v součas-
né době RWE žádnou takovou akci nenabízí 
a tito lidé nejsou jeho zaměstnanci. RWE by 
vás kontaktovalo písemně. Pravděpodobně 
se jedná o zaměstnance Bohemia Energy.

Nikomu neotvírejte, nenechte se zlákat 
nabídkou slevy, nic nepodepisujte, ani 
nepřebírejte nabídky, neposkytujte např. 
vyúčtování, smlouvy apod. Pokud máte 
pochybnosti, zavolejte na infolinku RWE 
840 11 33 55 a zeptejte se, případně se po-
raďte s příbuznými.

S pozdravem
Ing. Jitka Líkařová - krajská koordiná-
torka Národní rady osob se zdravotním 

postižením Karlovarského kraje, 
pro Nejdecké listy převzal: Jaroslav Seidl, 

místopředseda SPOCCH ZO Nejdek z.s.

Sdělení pro všechny, kteří se přihlásili 
na týdenní pobyt v Sezimově Ústí 2018

Pokyny k platbě pobytu v Sezimově Ústí 
v době od 21. 1. - 28. 1. 2018
a) pobyt lze uhradit bankovním převodem 

na účet: č. 0765326053/0800, variabilní 
symbol: 212818. Cena za osobu je 4 999 Kč 
včetně dopravy autobusem. Po uhrazení 
pobytu prosím o předání kopie potvrzení 
o zaplacení buď na infocentrum v Nejdku 

do schránky SPCCH, nebo do schránky 
paní Jandové Ludmily, anebo na e-mail: 
JaroslavSeidl@seznam.cz

b) pobyt lze uhradit poštovní poukázkou 
na účet: č.0765326053/0800, variabilní 
symbol: 212818. Cena za osobu je 4 999 Kč 
včetně dopravy autobusem. Po uhrazení 
pobytu prosím o předání kopie potvrzení 
o zaplacení buď na infocentrum v Nejdku, 
do schránky SPCCH, nebo do schránky 
paní Jandové Ludmily, nebo na e-mail: 
JaroslavSeidl@seznam.cz

c) pobyt lze uhradit hotově proti potvrzení 
u paní Jandové Ludmily, Jiráskova 1280, 
36222 Nejdek, tel: 737 388 546.
Pobyt je nutné uhradit do 30. srpna 2017.

Jaroslav Seidl
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Klub seniorů informuje

Remix i o prázdninách

5. 9. - zájezd na zámek Veltrusy a Nelahozeves, od-
jezd v 7.00 h, poplatek 200 Kč. Přihlášky na volná místa 
telefonicky u paní Veselíkové.

Ohlédnutí: Květnová exkurze (11. 5.) do porcelánky 
Lesov (od r. 2012 s novým názvem Ateliér JM Lesov/
Thun Studio) nás zavedla do jedné z posledních ma-
nufaktur, která udržuje a rozvíjí tradiční uměleckou vý-
robu luxusního porcelánu v ČR. Exkurze byla ukončena 
prohlídkou prodejní výstavy v Galerii porcelánových 
výrobků. Z Lesova jsme pokračovali do Muzea Mattoni 
v Kyselce. V červenci 2016 Karlovarské minerální vody 
slavnostně otevřely zrekonstruovaný pavilon Löschner, 
ve kterém bylo zřízeno muzeum minerálních vod 
a značky Mattoni.

Rada Klubu seniorů

Škola si dává „oraz“, Remix je tu stále pro 
Vás!

I o prázdninách bude klub otevřen 
od pondělí do čtvrtka od 14 do 18 hodin. 
V pondělí je na programu výtvarná dílna, 
úterý je věnováno tancování, sportovním 
hrám v tělocvičně a venku, středeční odpo-
ledne se děti mohou zúčastnit čtenářských 
dobrodružství. Za pěkného počasí se vydá-
me také na výlety a uspořádáme venkovní 
soutěže. Aktuální program a akce můžete 
sledovat na facebooku: Remix a webových 
stránkách: www.bezvanejdek.cz.

Nudíte se o prázdninách? Je Vám 6-18 let? 
Přijďte se podívat, těšíme se na Vás! 

Provoz klubu i prázdninový program by 
nemohl vzniknout bez významné podpory 
města Nejdek, Karlovarského kraje, MPSV, 
sponzorských darů a pomoci dobrovolníků. 
Všem moc děkujeme! 

Bc. Michaela Jirušová

PODĚKOVÁNÍ ZA BENEFIČNÍ DEN S TOMÁŠKEM
Chtěli bychom touto cestou poděkovat 

panu starostovi Martinu Malečkovi a mís-
tostarostovi Zdeňku Janskému za to, že 
přestože nebydlíme v Hroznětíně, uspořádali 
pro našeho syna Tomáška Janáčka z Nejdku 
Benefiční den, který byl prostě nádherný. 
Tomášek si ho maximálně užil, což viděli úpl-
ně všichni. Moc si vážíme toho, že se do akce 
zapojily též město Chodov, město Nejdek, 
farnost ve Staré Roli, apod. Mile nás překva-
pilo přivítání motorkářů, kteří nás, v rámci 
programu této akce, přijeli podpořit na svých 
mašinách. Na Benefičním dni se vybralo 

od lidiček, kterým není lhostejný osud ne-
mocných dětí, neuvěřitelných 64 089 Kč. 
Moc jim za to děkujeme. Město Hroznětín 
nám darovalo 10 000 Kč, dále výtěžek z akti-
vit JANAN v městském společenském centru 
Hroznětín a z výstavy Věrky Říhové v knihov-
ně 3 873 Kč, Hnutí nezávislých za harmonický 
rozvoj obcí a měst částku 10 000 Kč, výtěžek 
ze sbírky Farnosti ve Staré Roli činil 8 600 Kč 
a výtěžek z prodeje výrobků příspěvkových 
organizací města Nejdku 6 711 Kč. 

Děkujeme, manželé Kateřina a Radek 
Janáčkovi a Tomášek.

MALÝ PŘÍKLAD VELKÉ POMOCI
Vše začalo tím, že téměř před rokem mís-

tostarosta města Hroznětína Zdeněk Janský 
otevřel Karlovarský deník, ve kterém se dočetl 
o nemoci Tomáška Janáčka z Nejdku a zou-
falé situaci jeho rodičů, kteří řešili náročnou 
finanční léčbu. Osmiletý chlapec manželů 
Janáčkových prodělal spastickou formu dět-
ské mozkové obrny, v jejímž důsledku došlo 
ke zkrácení achillových šlach u nohou, a tím 
k omezení celého pohybu. Jeho nelehký osud 
ho nenechal chladným, ihned nás telefonicky 
kontaktoval. Následovala schůzka na radni-
ci v Hroznětíně za přítomnosti místostarosty 
a starosty Martina Malečka s jediným cílem 
- jak co nejvíce pomoci. Zájem obou pánů 
o pomoc malému Tomáškovi, přestože nebyd-
lí v jejich městě, byl neuvěřitelný. S obrovským 
nadšením se pustili do práce a začali organi-
zovat Benefiční den s Tomáškem, který probě-
hl 17. června tohoto roku na Velkém Rybníku. 
Mimo to město Hroznětín vyhlásilo také 
sbírku víček na Tomáška, kam je vozili a stále 

mohou vozit lidé z celého okolí. Benefiční den 
s Tomáškem, skupinou Pestalozzi, Lindou 
Finkovou a spoustou atrakcí pro děti se velmi 
vydařil. Navštívilo ho velké množství lidí, které 
Tomáška finančně podpořilo nákupem drob-
ností ve stánkách. Tomášek byl opravdovou 
hvězdou dne, který patřil pouze jemu, a který 
si náležitě užil. Celkový výtěžek akce na jeho 
další léčbu činí úctyhodných 103 779 Kč. Rádi 
bychom poděkovali všem, kteří se na něm po-
díleli a usnadní tím Tomáškův další boj s ne-
mocí. Největší poděkování však patří panu 
místostarostovi Zdeňku Janskému. Za to, že 
noviny téměř před rokem zrovna četl, za jeho 
empatii a nadšení pro pomoc druhým, který-
mi dokázal, spolu vedením města Hroznětína, 
zorganizovat Benefiční den s Tomáškem a za-
pojit do něj další subjekty, bez jejichž pomoci 
by se celá akce neobešla. Kéž tento malý pří-
klad velké pomoci bude inspirací pro všechny, 
kteří mají možnost měnit věci k lepšímu. 

S úctou Iveta a Miroslav Drobných
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Vzpomínáme

Dne 21. 6. 2017 uplynulo 8 let od chvíle,
kdy nás navždy opustila naše milovaná

maminka a babička
paní Květa Brunátová

Stále vzpomínáme a nikdy nezapomeneme.
S láskou vzpomínají

synové a dcera s rodinou.

Dne 21. 7. 2017 uplyne druhý smutný rok
od chvíle, kdy nás navždy opustila naše

manželka, maminka, babička, prababička
paní Marie Děbnárová
S láskou stále vzpomíná

zarmoucená rodina. 

Uplynul už rok od chvíle,
kdy nás navždy opustil
pan Milan Kladívko

Děkujeme všem za tichou vzpomínku. 

Dne 25. 8. 2017 uplyne 20 let od chvíle,
kdy nám odešel náš milovaný

tatínek a manžel
pan Radomil Matys

S láskou vzpomíná rodina. 

Dne 29. 7. 2017 uplyne třetí smutný rok
od chvíle, co nás navždy opustila naše

milovaná manželka, maminka,
babička a prababička

paní Anna Meineltová
S láskou vzpomínají manžel,
děti, vnoučata a pravnučka. 

Dne 23. 6. 2017 uplynulo 12 let ode dne,
kdy nás navždy opustil

náš tatínek a bratr
pan Ervín Novák

S láskou vzpomínají dcera s rodinou,
sestry s rodinami a ostatní příbuzní.

Děkujeme všem, kteří si vzpomenou s námi.

Dne 29. 5. 2017 uplynul osmý smutný rok,
kdy nás navždy opustil

náš tatínek, dědeček, pradědeček a bratr
pan Jiří Novák

Stále vzpomínají dcery a sestry s rodinami
a ostatní příbuzní.

Děkujeme všem, kteří vzpomenou s námi.

Dne 14. 7. 2017 uplyne druhý rok od chvíle,
kdy nás opustila ve věku 73 let

naše milovaná maminka a babička
paní Ludvika Polášková

S láskou vzpomínají synové Luděk a Jiří,
vnoučata Roland, Richard, Adélka a Robin.

Čas pádí, ale vzpomínky zůstávají.
9. 7. 2017 si připomeneme 14. výročí

od chvíle, kdy nám odešla moje milovaná
žena, zlatá maminka a babička

paní Eva Ptáčková
Kdo jste ji znali, prosím o tichou vzpomínku.

Děkuje manžel Jiří, 
dcery Karin a Renata s rodinami.

Dne 1. 7. 2017 uplyne
11 smutných let od chvíle,

kdy nás opustila
naše milovaná maminka

paní Anna Šinovská
S láskou vzpomínají

sestra a synové

Odešel jsi tak, jak si to osud přál,
v našich srdcích a vzpomínkách

zůstáváš dál.
Dne 30. 8. 2017 uplyne 20 let

od chvíle, kdy nás navždy opustil náš
milovaný tatínek a dědeček

pan Miroslav Tonyka
S láskou vzpomínají děti s rodinami.

Dne 24. 6. 2017 uplynulo
5 smutných let od chvíle,

kdy nás navždy
opustila maminka

paní Helena Fečíková

Dne 17. 7. 2017 tomu bude
10 let od chvíle,

kdy od nás navždy
odešel tatínek

pan Michal Fečík

Stále vzpomíná celá rodina. 
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Informace z městské knihovny 

PRÁZDNINOVÝ PROVOZ 
V KNIHOVNĚ

  3.7. -  7.7. 2017 – zavřeno z důvodu dovolené
10.7. - 18.8. 2017 – prázdninový provoz

DĚTSKÉ ODDĚLENÍ
Pondělí 10-12 13-17
Čtvrtek 13-17

DOSPĚLÉ ODDĚLENÍ
Úterý 10-12 13-17
Čtvrtek 13-17

ČÍTÁRNA
Úterý 13-17

POBOČKA
- během prázdnin zavřeno

- zahájení provozu v úterý 5.9. 2017
  (10-12 13-17)

Městská knihovna Nejdek, 
Nám. Karla IV.398, 362 21 Nejdek
tel.: 353 240 150, 151

21.8. - 15.9. 2017 – zavřeno z důvodu revize knihovního fondu
https://www.facebook.com/knihovnanejdek/

http://www.nejdekkarlovyvary.knihovna.info/ 

vernisáž
22. září
17.00
knihovna
Nejdek

umělecká
výstava

Thomas Paines
grafika/malba

Elis Poláčková
fotografie

ČERVEN V KNIHOVNĚ
V měsíci červnu proběhly na poboč-

ce besedy se žáky 1.-3. tříd Základní školy, 
Karlovarská na téma Severní Amerika. Besedy 
byly připraveny v rámci projektu Okno 
do Severní Ameriky. Děti se dozvěděly mno-
ho zajímavých informací o tomto kontinentu, 
prohlédly si fotografie a výkresy z výtvarné 
soutěže Jak vidím Severní Ameriku a poslech-
ly si americkou pohádku. V závěru besed si 
děti vyplnily vědomostní test.

Ve středu 14. června se v knihovně uskuteč-
nilo finálové kolo čtenářské soutěže pro první 
stupeň Základní školy, nám. Karla IV. Tématem 
této soutěže byly příběhy o zvířátkách.

PRÁZDNINY V KNIHOVNĚ 
V letních měsících je upravena půjčovní 

doba knihovny (viz plakátek). 

DĚTSKÉ ODDĚLENÍ
V dětském oddělení čekají na děti různé 

stolní a karetní hry, pexesa, pastelky a čisté 
papíry, takže si děti mohou přijít nejen vybrat 
a vypůjčit knihy, ale také zde příjemně strá-
vit volný čas. Každé pondělí se budou konat 
malé výtvarné dílny, při kterých budou děti 

např. malovat na rolavské kameny nebo tvo-
řit výrobky z různých materiálů. Podrobnosti 
programu budou zveřejněny na plakátcích 
v knihovně a v infocentru a na webu knihovny.

VÝSTAVY
V čítárně knihovny v Galerii@ bude během 

letních měsíců pokračovat výstava fotogra-
fií Blanky Šprocové OkaMžik a ve výlohách 
knihovny budou vystaveny výtvarné práce 
dětí zájmového kroužku z Domu dětí a mlá-
deže při ZŠ Nejdek.

KNIHOBUDKA
V plánu naší knihovny je kromě standard-

ních služeb čtenářům co nejvíce zpříjemnit 
volné chvíle dobrou knihou. Proto jsme pro 
naše čtenáře na léto připravili novinku, letní 
sezónu a koupání na Lesíku jim chceme zpří-
jemnit i čtením. Knihy, které dosloužily a mo-
hou ještě zabavit čtenáře, najdete v naší nové 
knihobudce, která bude během července in-
stalována na pláži v Lesíku. Knihu si budete 
moci půjčit, vzít domů nebo můžete do kni-
hobudky odložit svoji vlastní. Věříme, že vás 
naše miniknihovna potěší a v místě letního 
odpočinku vydrží dlouho.

V přízemí knihovny si opět můžete vybrat 
a za symbolickou cenu 10,- Kč zakoupit knihy, 
které byly vyřazeny z knihovního fondu.

REVIZE 
KNIHOVNÍHO FONDU

Podle knihovního zákona mají knihovny 
za povinnost provádět pravidelné revize kni-
hovního fondu. Knihovna naší velikosti musí 
tuto revizi provádět každých pět let. Proto 
bude knihovna na přelomu srpna a září 
uzavřena, aby se revize mohla uskutečnit. 
Přijďte si proto včas vypůjčit knihy a časopisy.

PŘIPRAVUJEME NA ZÁŘÍ…
Zveme vás na vernisáž prací dvou mla-

dých umělců! Mladší ze dvojice Elis (19) letos 
úspěšně zakončila studium na uměleckoprů-
myslové škole v Karlových Varech - obor fo-
tografie. Na výstavě si můžete prohlédnout 
její oblíbenou dokumentární fotografii a por-
tréty. Druhý ze dvojice Thomas (21) studu-
je na Západočeské univerzitě v Plzni - obor 
ilustrace a grafika. Oba představí svoji školní 
i vlastní tvorbu v nejdecké knihovně 22. září 
v 17.00. Výstava potrvá do konce listopadu.

Jana Vítková, MěK Nejdek

Besedy v ZŠ, Karlovarská 
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120 let výročí rozhledny Pajndl

2. září 2017 od 11 do 17 hodin

Těšit se můžete na: 

- pouliční divadlo Viktora Braunreitera
- kejklířská vystoupení s workshopem

- neorganizovaný turistický výšlap
k Pajndlu - sběr razítek do pamětní 

výšlapové kartičky

Doprovodná akce:
Naše rozhledna

- výstava historických fotogra�í a prací
žáků nejdeckých škol v Muzeu Nejdek 

od 1. září 2017
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Novinky z FK Nejdek

Nejdek Orienteering informace a pozvánka na WEST CUP 2017 na konci prázdnin

Zprávy z TJ Radon

V době, kdy předávám článek do tisku, naši svě-
řenci (Kuba Zieba, Nick Newiak, Klára Marešová 
a Pája Nádeníčková) bojují v Lipnici nad Sázavou 
na mistrovství ČR na krátké trati. Doufejme, že se 
jim bude dařit a někomu se podaří běžet finálový 
závod.

Za poslední rok se toho v oddílu orientačního 
běhu (Nejdek Orienteering) událo hodně, a tak 
tady pro ty, co se zajímají o dění u nás v oddíle, 
jen to nejdůležitější ve zkratce.

Jedna z největších žákovských soutěží naší 
oblasti dopadla naprosto famózně a naši žáci 
za Západočeskou oblast už podruhé za sebou 
skončili na druhém místě ve Vyzývacím poháru. 
Jedná se o celorepublikovou soutěž. Další vel-
kou akcí, kterou Nejdek Orienteering spolupo-
řádal, bylo soustředění starších žáků a dorostu 

ve Švédsku a na závěr soustředění i účast na zá-
vodech Tio Mila nedaleko Göteborgu. Konečné 
24. místo jednoho z našich týmů je super, když 
zvážíme, že startovalo přes 300 týmů, a to hlavně 
ze Skandinávie.

Naše členská základna je široká, od žáčků za-
čátečníků, starších žáků, dorostu až po dospělé 
(veterány), trénujeme celoročně a hlavní sezóna 
startuje v březnu a končí v průběhu října. O ví-
kendech jezdíme od oblastních závodů až po ce-
lostátní žebříčky „A“ a „B“. Máme co nabídnout, 
a pokud má někdo rád běh v přírodě a orientaci 
s tím spojenou, může nás navštívit na tréninku.
Webové stránky oddílu a informace jsou zde: 
nejdek-orienteering.8u.cz
Facebook oddílu je: 
www.facebook.com/nejdek.orienteering

Závěrem je tu pozvánka 
na závody WEST CUP

Další WestCup proběhne 1.-3. září 2017. 
Tímto srdečně zveme do našich nejdeckých 
lesů nejen ty, kteří k nám jezdí každým rokem, 
ale také nadšené orienťáky a orienťačky, kteří 
ještě nikdy neměli příležitost k nám zavítat.
Za Nejdek Orienteering, z.s. Josef Nádeníček

Po volném měsíci začala pozvolna příprava na další sezonu. Proběhla náborová 
kampaň, kdy se podařilo doplnit pár nových členů. Nejen kvůli tomuto rozšíření 
členské základny, ale zejména kvůli rozdílným tréninkovým potřebám, se tým roz-
dělil na celkem již tři tréninkové skupiny: na prťata - školkáky, menší děti - školáky 
do 4. třídy a větší závodníky. Těm nejstarším se tréninky rozšířily o další den a ně-
kolik dalších soustředění.

Od května jsme zavedli pondělní tréninky na lodích v Lesíku kombinované s ori-
entačním během. A zbylé tréninky probíhají v Radon Aréně v Rudném. O víkendech 
jezdíme na kolech a také jsme se v květnu zúčastnili orientačního běhu na Vítkově 
hoře a v Šindelové. Zde se předvedla Simča Holíková, která zde dokázala zvítězit, 
byť zde reprezentovala klub z Ostrova, kde se specializuje na tuto disciplínu.

První červnový víkend jsme uspořádali v rámci dětského dne zábavný orientační 
běh pro širokou veřejnost.

Za TJ Radon Vysoká Pec Jakub Šebesta

V červnu se našemu „A“ týmu podařilo vy-
hrát krajský pohár (!) a díky tomu se nominovat 
do celorepublikového MOL cupu, na Limnici 
tak v červenci přijede atraktivní, zřejmě divizní 
soupeř. Finále se odehrálo na neutrálním hřišti, 
na zřejmě nejkvalitnější hrací ploše v našem kra-
ji, ve Staré Roli. Soupeřem byl celek z nejvyšší 

krajské soutěže, Baník Královské Poříčí. Soupeř 
se ujal vedení, náš tým dokázal v prvním polo-
času skóre srovnat a ve druhém poločasu přidat 
další dvě branky a zvítězit 3:1. Na utkání dorazila 
stovka nejdeckých diváků, kteří připravili skvě-
lou atmosféru. Pro náš klub je to historicky třetí 
triumf v této pohárové soutěži!

V době, kdy jsou psané tyto řádky, nejsou 
ještě známy konečné výsledky sezóny 2016/17, 
přesto už nyní je jasné, že se jedná pro celý 
klub o sezónu úspěšnou. Vedle vítězství po-
háru bych rád třeba vypíchnul sérii jedenácti 
vítězství v řadě našeho „A“ týmu mužů nebo 
herní projev a zaujetí našich pěti mládežnických 
družstev.

Poděkování za celou sezónu patři všem 170 
členům klubu, divákům, kteří každý víkend za-
plňují náš fotbalový stánek, za fotbalovou sezó-
nu 2016/17 to bylo přes 5000 diváků!

Dále patří poděkování našim partnerům, 
bez kterých by nejdecký fotbal nemohl být 
na stávající úrovni. Je to město Nejdek, WITTE 
Automotive - generální partner pěti mládežnic-
kých týmů, Karlovarský kraj, SKIPOT Potůčky, 
NYTY.cz - Monika Stöhrová, Kominictví Jan 
Rejcha, Elektroviola, TOPMONT - KV s.r.o. 

Děkujeme a po krátké letní pauze se těšíme 
na shledanou.

Mgr. Zbyněk Draxal

 Foto poskytl autor článku

 Foto poskytl autor článku

Po vítězném finále poháru Foto: Heřman Ullmann
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Nejdečtí samurajové - SAMURAI FIGHT CLUB

Nejdečtí samurajové, holky, kluci, muži, 
ženy… Již velmi početná skupina navštěvuje 
klub SAMURAI FIGHT CLUB Chodov. Cvičí ka-
rate, ale i kickbox, grappling, MMA, CROSS FIT 
BOX. Zúčastňují se klubových kempů seminářů 
a dalších akcí klubu. Všichni nejsou jen závodníci, 
kteří sbírají úspěchy. Děláme bojové umění, a to 
znamená, že vychováváme, zocelujeme, rozvíjí-
me pohybové dovednosti, učíme sebeobranu. 
Hlavní cíl je být připraven do reálného života. 
Pak teprve následuje sport. Nejvýraznější před-
stavitelka je Tereza Cvingerová, která od začátku 
roku objíždí sérii světových a evropských pohá-
rů. První turnaj v roce byl v Chorvatsku - Karlovac 
Open Kickboxing, kde na rozjezd zkusila poprvé 
plnokontaktní disciplínu lowkick, ve které získala 
3. místo a přidala v dalších disciplínách kick-light 
a lightcontact 1. místo. Následoval Slovak Open 
Kickboxing v Bratislavě, kde startovala Tereza 
za juniorky i za ženy. Získala 1. místo v kick-li-
ght v ženách i juniorkách a 3. místo v lightcon-
tactu. Další turnaj byl v německém Mnichově 
German Open Kickboxing, kde opět nastoupila 
v plnokontaktní disciplíně lowkick, kde porazila 
německou reprezentantku a zvítězila, dále zís-
kala 1. místo kick-light a 2. místo lightcontact. 
Následoval hodně důležitý turnaj - světový po-
hár Austria Classics Kickboxing v Innsbrucku, kde 
se bojovalo o pás světové šampiónky. Ve finálo-
vém zápase nastoupila proti soupeřce z Bosny 
v disciplíně fullcontact. Celé finále měla jasně 
navrch, zvítězila a získala historicky první pás 
světové šampiónky. Druhý den přidala druhé 
vítězství a získala druhý pás světové šampión-
ky v disciplíně kick-light a jako bonus získala 2. 
místo v lightcontact a 3. místo v kick-light ženy, 
kdy v eliminaci v hodně 
těžkém zápasu důleži-
tém i pro další kariéru 
otočila zápas a zvítě-
zila. Další byl světový 
pohár v Budapešti 
Hungarian Open 
Kickboxing. Odtud si 
odvezla v juniorkách 
vítězství v disciplíně 
lightcontact i kick-li-
ght. Maratón pokra-
čoval a na pořadí bylo 
Mistrovství Evropy 
Kickboxing WKU 
v Liberci. Mistrovství 
nezačalo úplně šťastně. 
Tereza prohrála v light-
contactu s německou 

soupeřkou, kdy německá rozhodčí rozhodla 
vítězný bod pro soupeřku, v této disciplíně na-
konec získala Tereza 3. místo. Pokračovala dál 
v kick-lightu, kde v prvním zápase porazila sou-
peřku z Rakouska asi o 50 kg těžší, a do finále 
nastoupila opět s německou reprezentantkou, 
zde jí vrátila porážku a stala se mistryní Evropy, 
přidala ještě další titul evropské šampiónky 
z plnokontaktní disciplíny fullcontact a připojila 
se k medailovým úspěchům celého týmu. Jan 
Kovářík také získal titul mistra Evropy a Johny 
Kolář dvě třetí místa. Další zástupci nejdeckých 
bojovníků bojovali na MČR v Kyokushinkai kara-
te, které patří k nejtvrdším stylům. Na mistrov-
ství nastoupili Anička Kováčová, Petra Holíková 
a Kryštof Schwarz. Pro tyto závodníky to byly 
první krůčky na tatami, a i přes pěkné výkony 
vypadli v eliminaci s pozdějšími vítězi. Zkušenější 
závodníci, jejich sparing partneři, Johny Kolář 
a Jan Kovářík získali titul mistr České republiky 
a Pavel Jelínek 3. místo. I díky nim jistě v budouc-
nosti budou slavit ti mladší stejné úspěchy jako 
oni. Poslední turnaj byl Fighting Cup Strupčice. 
Zde zápas probíhal v postoji, ale i na zemi. 
Tady nastoupila 12členná výprava, za Nejdek 
nastoupili Kryštof Schwarz, nováček týmu Jan 
Getz, André Schwarz, Anička Kováčová a Petra 
Holíková. Hned na rozehřátí začali v disciplíně 
KATA, kterou kompletně ovládl náš tým. Na 1. 
místě se umístila Anička Kováčová, na 2. místě 
André Schwarz, na 3. místě Kryštof Schwarz 
a na 4. místě Petra Holíková. Pokračoval figh-
ting. V nejmladší kategorii dětí do 10 let BRH 
získal Kryštof Schwarz 2. místo. Další katego-
rie žáci do 35 kg Anička Kováčová 1. místo, Jan 
Getz 2. místo, nad 35 kg Petra Holíková 3. místo, 

nad 45 kg André Schwarz 2. místo, a přispěli tak 
k medailovým úspěchům celého týmu. Všichni 
si odvezli medaili a SAMURAI FIGHT CLUB se 
stal nejúspěšnějším týmem turnaje se ziskem 18 
medailí. Nedílnou součástí klubu je ale i CROSS 
FIT BOX, který navštěvují samurajky z Nejdku již 
několik let a překonávají samy sebe, posouvají 
své hranice daleko za své možnosti a události, 
o kterých by nikdy nepřemýšlely, se stávají sku-
tečností. Teď je čeká další zkouška, a to je 1/4 
maraton v Sokolově, který věřím že úspěšně 
absolvují.

Děkujeme za podporu všem rodičům, přá-
telům, kteří se aktivně podílejí a pomáhají 
s činností klubu, děkujeme za podporu městu 
Nejdek, Swissform a.s., ZPA Industry,a.s.

trenér Václav Kolář

VELKOOBCHOD - MALOOBCHOD
OVOCE A ZELENINY

V TATROVICÍCH NABÍZÍ

CELOROČNÍ PRODEJ
brambor, cibule, česneku a jablek
od českých farmářů a zemědělců.

BRAMBORY A CIBULE RANÉ
Z LITOMĚŘICKA, OKURKY NAKLÁDAČKY,

KVĚTÁK, KEDLUBNY, MERUŇKY,
ŠVESTKY, BROSKVE

SEZONNÍ PRODEJ - AKTUÁLNĚ

OTEVŘENO:
PO - PÁ 9.00 - 17.00, SO 9.00 - 13.00

PRODEJ V TATROVICÍCH (pod kostelem)

Telefonické objednávky s možností závozu až k vám.
Tel.: 702040495 - 352676737

www.ovoce-zelenina-tatrovice.cz359 807 807

INTERNET

50 Mb 379Kč

WIFI ZDARMA

NOVÁ KANCELÁŘ V NEJDKU
NÁM. KARLA IV 157 (NAPROTI ALBERTU)

 Fota poskytl autor článku
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evíkovský dárkový 
prázdninový kupón

www.facebook.com/DiscoEvik
353 925 578, 602 136 643

EVÍK 
20% sleva na večeře 

pro dvě osoby + drink zdarma

 
kavárna - penzion

platí do 31. 8. 2017

kupón kupón

Bernov 258

Miloš Sýkora
777 259 504

Kompletní rekonstrukce střech

e-mail: klempir.sykora@seznam.cz

KLEMPÍŘSTVÍ 
A POKRÝVAČSTVÍ

Agentura zdravotní domácí péče

přijme ZDRAVOTNÍ SESTRU
i na zkrácený úvazek 

s osvědčením a řidičským průkazem

kontakt: Eva Odlová    e-mail: kdp@seznam.cz

Karlovarská 631, Nejdek

tel. 776 612 500

Technici, absolventi,
chcete práci, která Vás baví?
Přijďte k nám!

ZPA Industry a.s.
Karlovy Vary - Stará Role

Díky našim inženýrským řešením oživujeme složité technologie ve velkých průmyslových
provozech v oblasti energetiky, chemického průmyslu, vodárenství a automatizace.

Baví Vás pracovat s novými technologiemi a rozvíjet se?
Chcete dělat něco, co má význam a smysl?

Píšete weby nebo plnohodnotné aplikace jen tak pro zábavu? 
Dovodete hrát za tým a dotáhnout věci do konce?

Máte chuť cestovat a poznávat nová místa? 

Bližší informace včetně nabízených benefitů na webu společnosti: www.zpaindustry.cz
Zaujala Vás tato příležitost? Pošlete strukturovaný životopis na email: kariera@zpaindustry.cz

Pokud ano, pak hledáme právě Vás!


